
Z Á P I S N I C A 
zo zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa 27. septembra 2017 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice 

 

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Prerokovanie programu zasadnutia. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Prerokovanie: 

- Čerpanie prostriedkov z rezervného fondu 

- Čerpanie prostriedkov z fondu rozvoja obce 

5. Rôzne: 

- Drobný vodný tok – úprava brehov 

- Cesta II/549 – krajnice v obci 

- Eurobus – nové cestovné poriadky 

6. Návrh na uznesenia. 

7. Záver. 

 

K bodu 1:  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ( ďalej len „zasadnutie“) otvoril starosta Roman König, 

ktorý skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 4 poslanci obecného zastupiteľstva (ďalej len 

„zastupiteľstvo“) a zastupiteľstvo je z uvedeného dôvodu uznášaniaschopné. Zasadnutia sa 

zúčastnila hlavná kontrolórka obce ( ďalej len „HK“). 

 

K bodu 2: 

Starosta obce prečítal program zasadnutia. Program zastupiteľstvo schválilo. 

 

K bodu 3: 

Starosta obce informoval zastupiteľstvo, že na predchádzajúcom zasadnutí zastupiteľstva boli 

prijaté uznesenia 4/2017/2,3 a 4, ktoré boli splnené, a uznesenia 4/2017/5 a 6, ktoré sa 

priebežne plnia.   

 

K bodu 4: 

Starosta predložil zastupiteľstvu návrhy na čerpanie prostriedkov z rezervného fondu a s 

Fondu rozvoja obce. Návrh na čerpanie z rezervného fondu odôvodnil stavom požiarnej 

zbrojnice pri rekonštrukcii, kedy boli zistené také poškodenia, ktoré neboli viditeľné, ale bolo 

potrebné tieto poškodenia odstrániť, pretože išlo o havarijný stav nosnej konštrukcie. 

Z uvedeného dôvodu bola samozrejme navýšená celková cena rekonštrukcie zbrojnice. 

Čerpanie z Fondu rozvoja obce odôvodnil starosta obce potrebou dokončiť rekonštrukciu 

kancelárie obecného úradu vyhotovením nábytku na mieru. Návrhy zastupiteľstvo schválilo. 

 

K bodu 5: 

Starosta informoval zastupiteľstvo o vybavení požiadavky p. Baranovej zo zastupiteľstva 

konaného dňa 22.6.2017, kedy žiadala požiadať vodohospodárov o posúdenie stavu brehov 

potoka v úseku od domu č. s. 125 po dom č. s. 132, kde nie je vybudovaná kamenná regulácia 

a kde po búrkach dochádza k odplavovaniu brehov. Starosta k veci uviedol, že na základe 

žiadosti sa dostavil na miesto zástupca vodohospodárov, ktorý uviedol, že navrhne 
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zapracovanie danej opravy do plánu činnosti na budúci rok, ale negarantoval, že to bude 

možné skutočne zrealizovať. 

K žiadosti p. Šomšáková o riešenie o úpravy krajníc cesty, pretože pri búrkach opakovane 

dochádza k vyplavovaniu štrkového násypu starosta uviedol, že požiadal správu ciest 

o posúdenie stavu, pričom správa ciest zabezpečila dosypanie vyplavených častí krajníc 

štrkom. K tomu starosta uviedol, že podľa jeho názoru správa ciest nezvolila práve 

najvhodnejšiu frakciu štrku, pretože je ešte jemnejší ako vyplavený štrk a je teda možné 

predpokladať, že dôjde k jeho opätovnému vyplaveniu. S týmto názorom súhlasilo aj 

zastupiteľstvo. 

 

Starosta uviedol, že podľa informácií z parciálnej porady týkajúcej sa cestovných poriadkov 

autobusovej dopravy, nedôjde v tomto roku k zmene cestovných poriadkov. Pripravuje sa 

totiž nový plán autobusových spojení a pri jeho návrhu sa bude vychádzať z pozorovaní 

a analyzovaní dopravy v najbližších mesiacoch. 

 

P. Slavkovský navrhol, či by nebolo možné ešte lepšie spevniť cestu, respektíve jej najviac 

namáhanú časť, ktorá vedie od domu č. 75 k domu č. 67, napríklad asfaltom alebo betónom. 

P. Brutovská navrhla, či by nebolo vhodné v obci umiestniť kontajnery na plasty a sklo. 

K tomu uviedli poslanci ako aj starosta, že by to mohlo skôr spôsobovať problémy s tým, že 

by tam nebol odpad, na ktorý sú kontajnery určené a vrecový systém je zavedený vo všetkých 

obciach okresu a zatiaľ funguje bez väčších problémov. 

P. Brutovská navrhla zistiť možnosti zabezpečovania obedov pre starších občanov obce. 

K tomu uviedla p. Baranová, že p. Brutovská mala tento záujem zistiť, ako jej v minulosti 

bolo odporučené pri predkladaní identického návrhu. 

P. Šomšáková navrhla, či by nebolo možné zabezpečiť školský autobus. K tomu uviedol 

starosta, že podľa jeho vedomostí, prebieha v tomto smere skúšobná prevádzka v niektorých 

obciach, ale neznamená to, že je možné na to v tejto dobe žiadať prostriedky. 

 

K bodu 6: 

Starosta prečítal návrhy uznesení, ktoré boli zastupiteľstvom schválené. 

 

K bodu 7: 
Po schválení uznesení starosta ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Overovatelia zápisnice:  Mária Brutovská                                                           

  

 Ondrej Slavkovský                                     

 

Starosta obce:                 Roman König 


